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Fra: Ruben Frantzen  
Sendt: tirsdag 21. januar 2020 05:32 
Emne: Sak til årsmøte Askim PK 2020 

Klubbens utvalg av klubbvåpen er for det første litt tynt og for det andre veldig gammelt det 
meste. Klubben burde ha våpen å låne bort som er i orden og som er av interesse å bruke for 
nye skyttere. 

Spesielt på Grov siden er der veldig dårlig utvalg. Kan jo diskuteres på årsmøtet hva vi syns 
vi burde ha av utvalg for våre nye skyttere.  

Mvh  
Ruben Frantzen  

 

Styrets innstilling/forslag til vedtak: 

Styret gis videre fullmakt til å kjøpe inn nye våpen og vedlikeholde eksisterende våpen, slik 
som i dag, etter vurdering av behovet og de økonomiske rammene. 
 

Styret i APK 


